
Grundejerforeningen ”SLEPPEVANGEN”  

 

Referat fra bestyrelsesmøde den 4. maj 2021 hos Per i nr. 42. 
 

Mødedeltagere:    Per, Finn, Claus, Frank og Henrik. 

         

1. 

      Godkendelse af referat fra generalforsamling: 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Fastsættelse af dagsorden: 

• Basket-net, skilte 

• Grønne områder 

• Snerydning, fejning , brønde 

• Vejvandring 

• Negativ indlånsrente 

 

 

3.                   Bordet rundt – informationer mv.: 

Sleppevangen 91 er pt. til salg. 

Vi har heldigvis ikke hørt om indbrud i Sleppevangen. 

 

4. Økonomi: 

Kassebog samt regnskab blev rundsendt til gennemsyn. 

Finn bekræftede indestående saldi. 

 

5.                 Punkter iht. Dagsorden : 

 

Basket-nettet på boldbanen trænger til udskiftning – Henrik undersøger mulighederne 

ift. Udskiftning. 

Skiltet med ”legende børn” ved indkørsel til Sleppevangen er slidt og skal fjernes. I 

stedet var der enighed om, at opsætte skilt med ”hund i snor” + ”ryd op efter din 

hund”. Finn sørger for indkøb af nye skilte. Finn og Frank sørger for opsætning. 

 

Foreningen har fået tilbud fra OKNygaard vedr. vedligeholdelse af vores grønne 

områder. Prisen er ca. den samme som vi har med nuværende leverandør. Da vi er 

tilfreds med nuværende, holder vi fast i denne. 

 

Vi har denne vinter haft mere sne og frost end normalt, hvilket har givet en del debat i 

facebook-gruppen. 

Bestyrelsen har drøftet de gældende regler i vedtægterne om, at hver husejer rydder 

vejen for sne ud for sin egen grund. Der er enighed om ikke at ændre på dette, da det 

er sjældent, vi har meget sne + sneen hurtigt bliver kørt sammen, og er dermed farbar. 



Hvis vi får ekstremt snefald, vil bestyrelsen tage stilling til evt. tilkøb af rydning fra 

gang til gang. 

Per bestiller fejning af vejen nu. 

Vores brønde suges hvert andet år, og er suget i 2020. 

 

Per, Henrik og Frank går den årlige vejvandring – den 11. maj. 

 

Vi har fået besked af Arbejdernes Landsbank om, at vi nu betaler negativ indlånsrente 

på 0,5% af hele vores saldo. 

Bestyrelsen har derfor drøftet alternativerne – f.eks. at binde beløbet i 5 år, for at få en 

lille positiv forrentning. Der vil blive vurderet på dette løbende, i forhold til 

tidshorisonten på renovering af vores vejbelægning. 

 

Festudvalget sørger for indbydelse til Skt.Hans-arrangement på boldbanen. 

 

Den årlige generalforsamling er fastsat til den 9. september 2021 – tidspunkt følger på 

indbydelsen. Finn kontakter Næsbyhallen vedr. booking. 

Følgende er på valg denne gang - Finn Hetebrügge (villig til genvalg) og Claus 

Winther (ikke villig til genvalg) + revisor. 

 

Næste møde: 

Generalforsamlingen. 

 

6.                Eventuelt – diverse: 

HUSK at holde farten nede på Sleppevangen, så der er plads til os alle. 

HUSK at holde din hund i snor og tage hundeposer med i skraldespanden, 


